

# SCAVENGER HUNT

## CULTURE AND HERITAGE

FALL  
AUTOMNE  
2021

# CHASSE AUX TRÉSORS

## CULTURE ET PATRIMOINE

1	<b>207 Church St</b> • Former Moncton High School What year is on the corner stone?		<b>207, rue Church</b> • Ancienne école Moncton High Quelle année apparaît sur la pierre angulaire?
2	<b>Summit Arts Park</b> • Art panels What is the title of the drawing created by Indigenous artist Garry Sanipass?		<b>Parc des arts du Sommet</b> • Panneaux artistiques Quel est le titre du dessin créé par l'artiste autochtone, Garry Sanipass?
3	<b>66 St-George St</b> • Mural (back of building) Draw the animals that you see.	DRAW ON BACK OF PAGE DESSINE AU VERSO	<b>66, rue St-George</b> • Murale (derrière l'édifice) Dessine les animaux que tu vois.
<b>20 Mountain Rd • Resurgo Place &amp; Free Meeting House</b>		<b>20 chemin Mountain • Place Resurgo et Temple libre</b>	
4	<b>Mural (behind Resurgo Place)</b> What musical instrument can you see in Robert Dafford's mural?		<b>Murale (derrière la Place Resurgo)</b> Quel instrument de musique vois-tu dans la murale créée par Robert Dafford?
5	<b>Free Meeting House</b> Name three congregations who used the building as a place of worship.		<b>Temple libre</b> Énumère trois confessions qui ont utilisé le Temple libre comme lieu de culte.
6	<b>Front of Free Meeting House</b> Which birthday is the Free Meeting House celebrating this year? <i>Hint: It's a big one!</i>		<b>Devant le Temple libre</b> Le Temple libre célèbre quel anniversaire cette année? <i>Indice: C'en est un important!</i>
7	<b>Free meeting House Commemorative plaque</b> In what year was the Free Meeting House <del>dedicated</del> <i>dedicated</i> ?		<b>Plaque commémorative du Temple libre</b> En quelle année le Temple libre fut-il restauré?
8	<b>Free Meeting House cemetery</b> What is the name of Charles Black's wife?		<b>Cimetière du Temple libre</b> Quel est le prénom de l'épouse de Charles Black?
+	What is Ichabod's last name? a) Smith b) LeBlanc c) Lewis		Quel est le nom de famille d'Ichabod? a) Smith b) LeBlanc c) Lewis
10	<b>89-91 Steadman St</b> • MacKenzie House What colour is this designated heritage property?		<b>89-91, rue Steadman</b> • Maison MacKenzie Quelle est la couleur de cette maison désignée bien patrimonial?
11	<b>56 Steadman St</b> • Synagogue What is the name of the synagogue?		<b>56, rue Steadman</b> • Synagogue Quel est le nom de la synagogue?
12	<b>125-141 King St</b> • Sculpture Which artist created the artwork titled "Hommage à Mère-Marie-Anne"? <i>Hint: Look for the plaque near a shrub.</i>		<b>125-141, rue King</b> • Sculpture Quel est le nom de l'artiste qui a créé l'oeuvre « <i>Hommage à Mère-Marie-Anne</i> » ? <i>Indice: La plaque se trouve près des buissons.</i>
	<b>125 King St</b> • Notre-Dame of the Sacred Heart This was the first hospital building in Moncton.	DID YOU KNOW? LE SAVIEZ-VOUS?	<b>125, rue King</b> • Notre-Dame du Sacré-Coeur Cet édifice fût le premier hôpital de Moncton.
13	<b>1 Factory Lane</b> • Marven's Building In what year was the former cookie factory built?		<b>1, ruelle Factory</b> • Édifice Marven's En quelle année fût construite cette ancienne usine de biscuits?
14	<b>Riverfront Trail</b> • Artwork panels What is the title of Jared Betts' artwork?		<b>Sentier Riverain</b> • Panneaux artistiques Quel est le titre de l'oeuvre de Jared Betts?
15	<b>Riverfront Trail</b> • Boardwalk near the artwork panels What three words are painted on the boardwalk? <i>Hint: You can step on them!</i>		<b>Sentier Riverain</b> • Promenade près des panneaux artistiques Quels sont les trois mots peints sur la promenade? <i>Indice: On peut marcher dessus!</i>
16	<b>Riverfront Trail</b> • Aquatic Species panel Name three species of fish found in the Petitcodiac River.		<b>Sentier Riverain</b> • Panneau sur les espèces aquatiques Nommez trois espèces de poissons présentes dans la rivière Petitcodiac.



2

**66 St-George St • Mural (back of building)**  
Draw the animals that you see.

**66 rue St-George • Murale (derrière l'édifice)**  
Dessine les animaux que tu vois.

